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              PROTOKÓŁ Nr 34 

z obrad XXXIV  Sesji VII Kadencji Rady Gminy w Kozielicach 

z dnia 30 sierpnia  2018 roku 

 

Ad.1 Otwarcie obrad XXXIV   Sesji Rady Gminy, stwierdzenie quorum.     

Obrady XXXIV  Sesji odbywały się w Gminnym Ośrodku w Kozielicach i trwały od 

godz.1230 do 1505 .Obradom XXXIV  Sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Pan 

Leszek Karpiński. Na podstawie listy obecności stwierdził, że w obradach na stan 

ustawowego składu Rady Gminy 15 radnych uczestniczy 12,więc rada może obradować i 

podejmować uchwały. 

Nieobecni usprawiedliwieni: 

Marcin Kucharski, Tadeusz Stasiak, Krzysztof Prodan 

Radny Sójka  na obrady  sesji przybył o godz.1305 

Ad.2 i 3 Zgłaszanie zmian do porządku obrad XXXIII Sesji Rady Gminy.  

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił wniosek  Wójta Gminy o wprowadzenie do 

porządku obrad  następujących projektów uchwał : 

Poinformował radnych  ,że każdy projekt uchwały  będzie głosowany oddzielnie 

- projekt uchwały  w sprawie przedłużenia  umowy dzierżawy na okres 3 lat-jako 
punkt11 

Projekt uchwały poddał pod  głosowanie. Udział w głosowaniu wzięło 11 radnych na stan 

obecnych na sali obrad 11.Za wprowadzeniem projektu uchwały głosowało 11 radnych, 

głosów  przeciwnych i wstrzymujących nie było. Projekt uchwały został przegłosowany i 

wprowadzony do porządku obrad jednomyślnie.. 

projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości-jako 
punkt 12 

 Projekt uchwały poddał pod  głosowanie. Udział w głosowaniu wzięło 11 radnych na stan 

obecnych na sali obrad 11.Za wprowadzeniem projektu uchwały głosowało 11 radnych, 

głosów  przeciwnych i wstrzymujących nie było. Projekt uchwały został przegłosowany i 

wprowadzony do porządku obrad jednomyślnie.. 

-projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Kozielice na rok 2018- jako punkt 17 

Projekt uchwały poddał pod  głosowanie. Udział w głosowaniu wzięło 11 radnych na stan 

obecnych na sali obrad 11.Za wprowadzeniem projektu uchwały głosowało 11 radnych, 
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głosów  przeciwnych i wstrzymujących nie było. Projekt uchwały został przegłosowany i 

wprowadzony do porządku obrad jednomyślnie.. 

- projekt uchwały w sprawie  zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Kozielice na lat 2018-2030.-jako punkt 18 

Projekt uchwały poddał pod  głosowanie. Udział w głosowaniu wzięło 11radnych na stan 

obecnych na sali obrad 11.Za wprowadzeniem projektu uchwały głosowało 11 radnych,  

przeciw głosowało 0radny wstrzymujących nie było. Projekt uchwały został przegłosowany i 

wprowadzony do porządku obrad  jednomyślnie 

- projekt uchwały w sprawie uchylenia  uchwały nr XXXIII/225/18 z dnia 25 czerwca 
2018 roku-jako punkt 19 

Pozostałe punkty otrzymują właściwą kolejność. 

Projekt uchwały poddał pod  głosowanie. Udział w głosowaniu wzięło 12 radnych na stan 

obecnych na sali obrad 11.Za wprowadzeniem projektu uchwały głosowało 11 radnych, 

głosów  przeciwnych i wstrzymujących nie było. Projekt uchwały został przegłosowany i 

wprowadzony do porządku obrad jednomyślnie 

Po naniesieniu i przegłosowaniu  zmian do porządku obrad Przewodniczący |Rady Gminy 

porządek obrad XXXIV Sesji Rady Gminy poddał pod głosowanie. Udział w głosowaniu 

wzięło 11 radnych na stan obecnych na Sali obrad 11. Za przyjęciem porządku obrad wraz z 

naniesionymi poprawkami głosowało 11 radnych, , głosów przeciw i wstrzymujących nie 

było. Porządek obrad został przyjęty jednomyślnie. 

Porządek obrad: 

1.0twarcie obrad XXXIV Sesji Rady Gminy, stwierdzenie quorum 
 
2. Zgłaszanie zmian do porządku obrad XXXIV Sesji Rady Gminy. 
 
3 .Przyjęcie porządku obrad XXXIV Sesji Rady Gminy. 
 
4. Przyjęcie protokołu z obrad XXXIII Sesji Rady Gminy. 
 
5. Informacja Wójta o pracy w okresie między sesyjnym. 
 
6 . Interpelacje i zapytania radnych.  
  
7 . Projekt uchwały w sprawie przedłużenia  umowy dzierżawy na okres 7 lat                                                       
a)stanowiska komisji, b) dyskusja,  c) podjęcie uchwały  

8 . Projekt uchwały w sprawie przedłużenia  umowy dzierżawy na okres 10 lat    - działka  
552/24                                                                                                                                                                                            
a)stanowiska komisji, b) dyskusja,  c) podjęcie uchwały     

9 . Projekt uchwały w sprawie przedłużenia  umowy dzierżawy na okres 10 lat    - działka  336                                                          
a)stanowiska komisji, b) dyskusja,  c) podjęcie uchwały     
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10. Projekt uchwały w sprawie przedłużenia  umowy dzierżawy na okres dłuższy niż 3 lata                                    
a)stanowiska komisji, b) dyskusja,  c) podjęcie uchwały     

11. Projekt uchwały w sprawie przedłużenia  umowy dzierżawy na okres dłuższy niż 3 lata                                    
a)stanowiska komisji, b) dyskusja,  c) podjęcie uchwały     

12.Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na odpłatne   nabycie nieruchomości                                                                                             
a)stanowiska komisji, b) dyskusja,  c) podjęcie uchwały     

13. Projekt uchwały w sprawie ustalenia dla terenu Gminy Kozielice maksymalnej liczby   
zezwoleń na sprzedaż  poszczególnych rodzajów napojów alkoholowych  do spożycia  w miejscu i 
poza miejscem sprzedaży  oraz zasad  usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów 
alkoholowych. 

a)stanowiska komisji, b) dyskusja,  c) podjęcie uchwały     

14. Projekt uchwały w sprawie ustalenia na terenie Gminy Kozielice odstępstw od zakazu 
spożywania napojów alkoholowych w miejscach publicznych.                                                                                                                                             
a)stanowiska komisji, b) dyskusja,  c) podjęcie uchwały     

15. Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia  długoterminowej pożyczki z Wojewódzkiego   
Funduszu Ochrony Środowiska   i Gospodarki Wodnej w Szczecinie 

a)stanowiska komisji, b) dyskusja,  c) podjęcie uchwały     

16. Projekt uchwały w sprawie  zmian budżetu gminy na rok 2018                                                                                  
a) stanowiska komisji  b) dyskusja,   c) podjęcie uchwały  

17.  Projekt uchwały w sprawie  zmian budżetu gminy na rok 2018                                                                                  
a) stanowiska komisji  b) dyskusja,   c) podjęcie uchwały  

 18.Projekt uchwały w sprawie   zmieniająca uchwałę w sprawie  Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Kozielice na lata 2018- 2030.                                                                                                                                       
a) stanowiska komisji  b) dyskusja,   c) podjęcie uchwały   

19.Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr XXXIII/225/18 z dnia 25 czerwca 2018 roku   

   a) stanowiska komisji  b) dyskusja,   c) podjęcie uchwały                                                                                                                                                                                

20.  Odpowiedzi Wójta na zapytania radnych                                                                                                                                                                   

21. Wnioski stałych komisji                                                                                                                                                

22. Wolne wnioski.                                                                                                                                                                                     

23  Zakończenie obrad XXXIV Sesji Rady Gminy 

 

Ad.4. Przyjęcie protokołu z obrad XXXII Sesji Rady Gminy. 
 
Protokół z obrad XXXIII Sesji był wyłożony do wglądu jak również umieszczony na stronie 
BIP Urzędu Gminy Kozielice. Uwag do protokołu nie wniesiono .Przewodniczący obrad 
protokół z obrad XXXIII Sesji poddał pod głosowanie. Udział w głosowaniu wzięło11 
radnych na stan obecnych na sali obrad 11. Za przyjęciem protokołu z obrad XXXIII Sesji 
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głosowało99 radnych, wstrzymało się od głosu2 radny (Kuca, Nocoń), głosów przeciwnych 
nie było. Protokół został przegłosowany i większością  głosów „za” przyjęty. 
 
 
Ad.5. Informacja Wójta o pracy w okresie między sesyjnym. 
 
Radni informacje o pracy Wójta w okresie  między sesyjnym  otrzymali wraz z materiałami 
na sesję. Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję. Głos w dyskusji zabrali: 
Patrycja Nocoń:  odnośnie pkt.41 informacji, czy dotyczy całej przebudowy  świetlicy w 

Załężu. 

Wójt Gminy -  tylko piec centralnego ogrzewania i wejście na górę. 

Henryk Kuca -   odnośnie pkt.10 jakie to usługi społeczne. 

Wójt Gminy  - sprawdzę w przerwie. 

Henryk Kuca   - odnośnie punktu  35 – o jaką stodołę chodzi. 

Wójt Gminy w przerwie sprawdzę  i odpowiem 

A6 . Interpelacje i zapytania radnych.  
 
 W interpelacjach  głos zabrali: 
Henryk Kuca           -    udzielenie informacji o podatku od wiatraków na dzień dzisiejszy 
         -    spółka Dino 
          -   odsetki PKP 
          -   wycinka lassu w Czarnowie 
          -   świetlica w Trzeborzu – sprawa zawalenia sufitu, jaki koszt budowy, czy  
              została odebrana formalnie, 
          -  deklaracja podatkowa od telefonii komórkowej, czy jest złożona. 
Patrycja Nocoń    - czy gmina przestała dopłacać   do wody. 
 
 
  

Ad.7 . Projekt uchwały w sprawie przedłużenia  umowy dzierżawy na okres 7 lat   

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił  projekt uchwały i otworzył dyskusję. Komisje  

Rady Gminy pozytywnie zaopiniowały  projekt uchwały. Głosów w dyskusji  nie było.  

Przewodniczący Rady Gminy  projekt uchwały poddał pod głosowanie.    Udział w 

głosowaniu wzięło 12 radnych na stan obecnych na sali obrad 12.Za  przyjęciem uchwały 

głosowało   12 radnych, głosów przeciw i wstrzymujących nie było. Uchwała została 

przegłosowana i podjęta jednomyślnie.                                            

Ad.8 . Projekt uchwały w sprawie przedłużenia  umowy dzierżawy na okres 10 lat    - 
działka  552/24  

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił  projekt uchwały i otworzył dyskusję. Komisje  

Rady Gminy pozytywnie zaopiniowały  projekt uchwały. Głosów w dyskusji  nie było.  

Przewodniczący Rady Gminy  projekt uchwały poddał pod głosowanie.  Udział w głosowaniu 

wzięło 12 radnych na stan obecnych na sali obrad 12.Za  przyjęciem uchwały głosowało   12 
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radnych, głosów przeciw i wstrzymujących nie było. Uchwała została przegłosowana i 

podjęta jednomyślnie.                                                

Ad.9 . Projekt uchwały w sprawie przedłużenia  umowy dzierżawy na okres 10 lat    - 
działka  336       

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił  projekt uchwały i otworzył dyskusję. Komisje  

Rady Gminy pozytywnie zaopiniowały  projekt uchwały. Głosów w dyskusji  nie było.  

Przewodniczący Rady Gminy  projekt uchwały poddał pod głosowanie.    Udział w 

głosowaniu wzięło 12 radnych na stan obecnych na sali obrad 12.Za  przyjęciem uchwały 

głosowało   12 radnych, głosów przeciw i wstrzymujących nie było. Uchwała została 

przegłosowana i podjęta jednomyślnie.                                                                                    

Ad.10. Projekt uchwały w sprawie przedłużenia  umowy dzierżawy na okres dłuższy niż 
3 lata     

 Przewodniczący Rady Gminy przedstawił  projekt uchwały i otworzył dyskusję. Komisje  

Rady Gminy pozytywnie zaopiniowały  projekt uchwały     . 

Głos w dyskusji zabrali:     

Henryk Kuca -  jak jest naliczany podatek , czy nie można poddać przetargowi. 

Wójt Gminy – są to drogi polne.   

Henryk Kuca – czy naliczany jest podatek  w wysokości 0,1gr za metr kwadratowy/ 

Po zakończonej dyskusji Przewodniczący Rady Gminy  projekt uchwały poddał pod 

głosowanie. Udział w głosowaniu wzięło 12 radnych na stan obecnych na sali obrad 12. Za 

przyjęciem uchwały głosowało 11 radnych, przeciw głosowało 1 radny (Kuca), głosów 

wstrzymujących nie było. Uchwała została podjęta większością głosów  „za” 

Ad.11. Projekt uchwały w sprawie przedłużenia  umowy dzierżawy na okres dłuższy niż 
3 lata                                     

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił  projekt uchwały i otworzył dyskusję. Komisje  

Rady Gminy pozytywnie zaopiniowały  projekt uchwały. Głosów w dyskusji  nie było.  

Przewodniczący Rady Gminy  projekt uchwały poddał pod głosowanie.    Udział w 

głosowaniu wzięło 12 radnych na stan obecnych na sali obrad 12.Za  przyjęciem uchwały 

głosowało   12 radnych, głosów przeciw i wstrzymujących nie było. Uchwała została 

przegłosowana i podjęta jednomyślnie.                                                                                    

Ad.12.Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na odpłatne   nabycie nieruchomości  

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił  projekt uchwały i otworzył dyskusję. Komisje  

Rady Gminy pozytywnie zaopiniowały  projekt uchwały. Głosów w dyskusji  nie było.  

Przewodniczący Rady Gminy  projekt uchwały poddał pod głosowanie.    Udział w 

głosowaniu wzięło 12 radnych na stan obecnych na sali obrad 12.Za  przyjęciem uchwały 
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głosowało   12 radnych, głosów przeciw i wstrzymujących nie było. Uchwała została 

przegłosowana i podjęta jednomyślnie.                                                                                                                                                                           

Ad.13. Projekt uchwały w sprawie ustalenia dla terenu Gminy Kozielice maksymalnej 
liczby   zezwoleń na sprzedaż  poszczególnych rodzajów napojów alkoholowych  do 
spożycia  w miejscu i poza miejscem sprzedaży  oraz zasad  usytuowania miejsc 
sprzedaży i podawania napojów alkoholowych. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił  projekt uchwały i otworzył dyskusję. 

Poinformował, że projekt uchwały był konsultowany. Mieszkańcami poszczególnych sołectw. 

Komisje  Rady Gminy pozytywnie zaopiniowały  projekt uchwały. Głosów w dyskusji  nie 

było.  Przewodniczący Rady Gminy  projekt uchwały poddał pod głosowanie.    Udział w 

głosowaniu wzięło 12 radnych na stan obecnych na sali obrad 12.Za  przyjęciem uchwały 

głosowało   12 radnych, głosów przeciw i wstrzymujących nie było. Uchwała została 

przegłosowana i podjęta jednomyślnie.                                                                                                                                                                           

Ad.14. Projekt uchwały w sprawie ustalenia na terenie Gminy Kozielice odstępstw od 
zakazu spożywania napojów alkoholowych w miejscach publicznych.    

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił  projekt uchwały i otworzył dyskusję. 

Poinformował, że projekt uchwały był konsultowany. Mieszkańcami poszczególnych sołectw. 

Komisje  Rady Gminy pozytywnie zaopiniowały  projekt uchwały. Głosów w dyskusji  nie 

było.  Przewodniczący Rady Gminy  projekt uchwały poddał pod głosowanie.    Udział w 

głosowaniu wzięło 12 radnych na stan obecnych na sali obrad 12.Za  przyjęciem uchwały 

głosowało   12 radnych, głosów przeciw i wstrzymujących nie było. Uchwała została 

przegłosowana i podjęta jednomyślnie.                                                                                                                                           

Ad.15. Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia  długoterminowej pożyczki z 
Wojewódzkiego   Funduszu Ochrony Środowiska   i Gospodarki Wodnej w Szczecinie 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił  projekt uchwały i otworzył dyskusję. Komisje  

Rady Gminy pozytywnie zaopiniowały  projekt uchwały. 

Głos w dyskusji zabrał: 

Henryk Kuca -  dlaczego taki długi okres spłaty pożyczki 

  - jaki wskaźnik zadłużenia Gminy. 

Robert Sójka – jest to pożyczka  na kanalizację . 

Skarbnik Gminy  - wskaźnik wynosi 51% 

 Po zakończonej  dyskusji Przewodniczący Rady Gminy  projekt uchwały poddał pod 

głosowanie.    Udział w głosowaniu wzięło 12 radnych na stan obecnych na sali obrad 12.Za  

przyjęciem uchwały głosowało   11  radnych, wstrzymało się od głosu 1 radny (Kuca) , 

głosów  przeciwnych nie było. Uchwała została przegłosowana i podjęta większością  głosów 

„za” 
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Ad.16. Projekt uchwały w sprawie  zmian budżetu gminy na rok 2018   

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił  projekt uchwały i otworzył dyskusję. Komisje  

Rady Gminy pozytywnie zaopiniowały  projekt uchwały. Głosów w dyskusji  nie było.  

Przewodniczący Rady Gminy  projekt uchwały poddał pod głosowanie.    Udział w 

głosowaniu wzięło 12 radnych na stan obecnych na sali obrad 12.Za  przyjęciem uchwały 

głosowało   12 radnych, głosów przeciw i wstrzymujących nie było. Uchwała została 

przegłosowana i podjęta jednomyślnie.                                                                                                                                                                           

Ad.17.  Projekt uchwały w sprawie  zmian budżetu gminy na rok 2018      

    Przewodniczący Rady Gminy przedstawił  projekt uchwały i otworzył dyskusję. Komisje  

Rady Gminy pozytywnie zaopiniowały  projekt uchwały. Głosów w dyskusji  nie było.  

Przewodniczący Rady Gminy  projekt uchwały poddał pod głosowanie.    Udział w 

głosowaniu wzięło 12 radnych na stan obecnych na sali obrad 12.Za  przyjęciem uchwały 

głosowało   12 radnych, głosów przeciw i wstrzymujących nie było. Uchwała została 

przegłosowana i podjęta jednomyślnie.                                                                                                                                                                           

 Ad.18.Projekt uchwały w sprawie   zmieniająca uchwałę w sprawie  Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Kozielice na lata 2018- 2030.      

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił  projekt uchwały i otworzył dyskusję. Komisje  

Rady Gminy pozytywnie zaopiniowały  projekt uchwały 

Głos zabrali: 

Henryk Kuca    - z jakich dochodów będą realizowane  zadania, brak załączników 

Skarbnik Gminy   - uchwał budżetowych, które są podejmowane 

Po zakończonej dyskusji przewodniczący rady Gminy projekt uchwały poddał pod 

głosowanie. Udział w głosowaniu wzięło 12 radnych na stan obecnych na sali obrad  12.Za  

przyjęciem  uchwały  głosowało 11 radnych, przeciw głosowało 1 radny (Kuca), głosów 

wstrzymujących nie było. Uchwała została przegłosowana i podjęta większością głosów „za” 

Ad.19.Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr XXXIII/225/18 z dnia 25 
czerwca 2018 roku  

 Przewodniczący Rady Gminy przedstawił  projekt uchwały i otworzył dyskusję. 

Poinformował ,że  uchylenie uchwały następuje  po piśmie Wojewody 

Zachodniopomorskiego, który rozpatrywał skargę radnego Kucy. Komisje  Rady Gminy 

pozytywnie zaopiniowały  projekt uchwały. Głosów w dyskusji  nie było.  Przewodniczący 

Rady Gminy  projekt uchwały poddał pod głosowanie.    Udział w głosowaniu wzięło 12 

radnych na stan obecnych na sali obrad 12.Za  przyjęciem uchwały głosowało   10 radnych, 

przeciw głosowało 1 radny (Baran) i wstrzymało się od głosu 1 radny (Sójka). Uchwała 

została przegłosowana i podjęta większością  głosów „za” 

20.  Odpowiedzi Wójta na zapytania radnych     



 

8 

 

Wójt Gminy ustosunkował się do zapytań radnych. 

Zapytania radnego Henryka Kucy – odnośnie    spółki Dino- prowadzone są rozmowy 

- odnośnie podatku od wiatraków – odpowiedź  otrzyma radny na piśmie, 

- w sprawie wycinki lassu w Czarnowie – radny otrzyma odpowiedź na piśmie, 

- odsetki od PKP – nic się nie zmienia , cały czas jesteśmy na etapie rozmów, 

- świetlica w Trzeborzu- zdarzenie w świetlicy zostanie wykonane na koszt wykonawcy,  

odbiór nastąpi 4.09.2018, koszt zostanie przedstawiony po wykonaniu  i rozliczeniu. 

- w sprawie deklaracji podatkowej od telefonii – odpowiedź zostanie udzielona na piśmie. 

Zapytanie Patrycji Nocoń-  w sprawie ceny wody, gmina cały czas dopłaca  do ceny wody, 

Goleniów będzie robił korekty, informacje zostaną wysłane do mieszkańców w formie 

okólników, 

Ad.21. Wnioski stałych komisji    

Wniosków stałych komisji nie zgłoszono                                                                                                                             

Ad.22. Wolne wnioski.      

 W wolnych wnioskach głos zabrali: 

Beata Rejmer – omówiła przygotowanie Szkoły do otwarcia nowego roku szkolnego  

Henryk Kuca – czy zmniejszyła się liczba dzieci do roku poprzedniego       

Robert Sójka – ile jest oddziałów szkolnych 

Beata Rejmer – 18 oddziałów   

Henryk Kuca – kiedy nastąpi zwrot pieniędzy przez Wójta.                                                                                                                                                             

Ad.23  Zakończenie obrad XXXIV Sesji Rady Gminy                                                                                          
Po zakończonej dyskusji i wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy 

podziękował  za udział w obradach sesji. Stwierdził,  że podjęte uchwały na obradach sesji są 

prawomocne.  

O terminie obrad radni zostaną poinformowani 

(Całość  przebiegu sesji jest nagrana, nagranie dostępne w pokoju nr 9 Urzędu Gminy). 

 

 Protokółował 

M. Strankowska                                                                                                                      

 


